
Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Hallituksen kokous 21/2013, 20.9.2013 klo 16.15 @A106
Paikalla: Lotta Ahonen, Pietari Keskinen, Jaakko Hynynen, Emmi Peltonen, Otso Hannula, 
Vesa Laakso, Tiitu Lahti, Edward Landtman, Christian Mohn, Eeva Siika-aho, Sofia 
Ahanen (saapui ajassa 16.24, kohdassa 7.2), Linda Lazarov (saapui ajassa 16.42, 
kohdassa 8.4)
Puheenjohtaja: Otso Hannula
Sihteeri: Emmi Peltonen

1 Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 16.15.

2 Kokouksen päätösvaltaisuus

Kokous oli kutsuttu ajoissa ja läsnä oli yli puolet hallituksen jäsenistä. Todettiin kokous 
päätösvaltaiseksi.

3 Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Jaakko Hynynen ja Lotta Ahonen.

4 Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Lisättiin Yhteisiin asioihin kohta 8.5 Vuosijuhlaedustukset. Hyväksyttiin työjärjestys 
muutoksineen.

5 Ilmoitusasiat

Postia oli tullut. Joukossa oli kiltalehtiä ja vuosijuhlakutsuja.

6 Mitä kuuluu? -kierros

Jaakko: Ollut viikon verran Berliinissä. Ei ollut leporeissu.
Tiitu: Kaikki on niiin hyvin. Oli Portugalissa. Oli leporeissu.
Eeva: Aika hyvää kuuluu. Välttelee käsitekartan tekoa.
Edward: Kuuluu hyvää. Nauraa Chrisun takille, joka löytyi roskalavalta tiistain jälkeen.
Christian: Sai takkinsa takaisin.
Otso: Kuuluu oikein hyvää. Dippa etenee.
Emmi: Hyvää kuuluu. Kumpulasuhailu hieman harmittaa.
Lotta: Kandi vähän stressaa, mutta muuten kuuluu hyvää.
Pietari: Lähtee huomenna Afrikkaan. 
Vesa: Huomannut osaavansa töissä enemmän kuin osasi odottaa.

7 Opintoasiat



7.1 Terveisiä PAKista
PAKissa oli keskusteltu siitä, miten fuksikapteeneille on laitosten puolelta 
useampina vuosina tarjottu maksua heidän tekemästään työstä fuksiviikon aikana. 
Fuksikapteenit ovat kieltäytyneet näistä tarjouksista. Keskusteltiin, että tässä voisi 
olla mahdollisuus sopia rahoitusta killalle.

7.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Vaihtariohjelmista oli tullut sähköpostia. Otso ottaa yhteyttä vaihto-ohjelmainfon 
tarjoajiin ja sopii näiden kanssa ajankohdan ja tarjottavat infolaisten infoa varten.

Sofia Ahanen saapui ajassa 16.24.

8 Yhteiset asiat

8.1 PTK-jäsenehdotukset
Käytiin keskustelua killan ehdotuksesta.

8.2 Rinta- ja ansiomerkit
Käytiin keskustelua ansiomerkkien ja kultaisten rintamerkkien myöntämisestä. 
Otso laittaa sähköpostia kiltalaisille, jotta näillä on mahdollisuus tehdä ehdotuksia. 
Jaakko, Edward ja Christian lähtevät selvittämään, minkälaisia ansiomerkkejä tänä 
vuonna myönnetään.

8.3 Edarivaalit
Pietari on eilen (19.9.) laittanut Faktan Ilmari Pärnäselle listan Athenen 
ehdokkaista.

8.4 Laitossopimus
Pohditaan Athenen laitossopimusta Fyysikkokillan laitossopimus keskustelun 
pohjana. Fyysikkokillan tilanne on lähellä Athenen tilannetta, koska tekninen 
fysiikka ja matematiikka koulutusohjelmana kuuluu useamman laitoksen 
alaisuuteen kuten informaatioverkostotkin ja Fyysikkokillalla on jo laitossopimus 
usean laitoksen kesken. Otso laittaa Fyysikkokillan sopimuksen muun hallituksen 
nähtäville Driveen ja aiheesta järjestetään erillinen iltama.

Laitossopimusta laatiessa selvitetään myös killan tila-asiat. Tällä viitataan 
tilanteeseen, jossa laitos haluaisi muuttaa nykyisen Olkkarin tilat esimerkiksi 
opetuskäyttöön ja kilta tarvitsisi uudet tilat jäsenilleen.

Palattuaan Afrikasta Pietari alkaa valmistella Olkkari-glögittelyä, jossa on 
tarkoitus tavata laitoshenkilökuntaa.

Linda Lazarov saapui kokoukseen ajassa 16.42.

8.5 Vuosijuhlaedustukset
Hallitus menee kokonaisuudessaan Diskonttaukseen. Lotta ja Pietari menevät 
Stimulaatioon. Vesa ja Emmi menevät vtmk:n kasan mukana Vuorimieskillan 
vuosijuhliin ellei heillä ilmene esteitä. Christian menee Wähäjouluun.

9 Talous- ja hallintoasiat



9.1 Hyväksyttävät laskut

Saaja Summa Perustelu Päätös

Aleksi 
Pyykkönen

54,80 euroa Puhelinten latureita (37,80 euroa) sekä 
uusi piuha geneleceihin ja teippiä (17,03 
euroa)

Hyväksyttiin

Tiitu Lahti 24,68 euroa Nuotioillan tarvikkeet (5,44 euroa) sekä 
tarvikkeet Aalto Partyyn (19,24 euroa)

Hyväksyttiin

9.2 Olkkarin parannusehdotukset
Ehdotuksia on tullut ja niihin on reagoitu.

9.3 AYY:ltä saadut jäsenmaksutiedot
Christian hakee jäsenmaksutiedot ensi viikolla.

9.4 Mitä muuta tuli tehtyä?
Keskusteltiin vaalitilaisuuden pitämisestä ennen vaalikokousta. Päätettiin, että 
vaalikokous siirtyy päivämäärään 23.10. ja saman viikon maanantaina pidetään 
illalla vaalikahvila.

Eeva Siika-aho poistui kokouksesta ajassa 17.04.

10 Phuksiasiat

Linda Lazarov poistui kokouksesta ajassa 17.06.

10.1 Haalarigaala
Käytiin läpi Haalarigaalan ohjelma.

10.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Infoähkyn vastuualueet on jaettu.

11 Tapahtumat

11.1 Phuksisitsit
Sujuivat hyvin. Kuluja selvitellään vielä, koska Inkubio maksoi koko laskun.

11.2 Kilta-alumnitapahtuma
Alumnit eivät ole vastanneet kyselyyn.

11.3 Hallitusjazzit
Sofia selvittää, onko Olkkari käytettävissä tapahtumaan.

11.4 PJK:n auttaminen vastapalveluksena
PJK auttoi kiltaa wappupäivänä tavaroiden roudaamisessa ja tästä 
vastapalveluksena osa hallituslaisista auttaa PJK:laisia sitsien12.10. järjestelyissä.



11.5 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

12 Tiedotusasiat

12.1 Kukka-viikonloppu
Oli ja meni. Lehti tuli. 

12.2 Internatiol-osio nettisivuilla
Ei ole vielä päivitetty. On tulossa.

Pietari Keskinen ja Tiitu Lahti poistuivat kokouksesta ajassa 17.26.

12.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Killan kalenterin tapahtumat ovat jälleen ajantasalla.

13 Ulkosuhteet

13.1 Vuosijuhlat
Phuksit on rekrytoitu työvoimaksi. Otso järjestää Lotalle osoitteita kutsuja varten. 
Jaakko jatkaa sponsorineuvotteluja yritysten kanssa.

Tiitu Lahti palasi kokoukseen ajassa 17.30.

13.2 Fyysikkokillan puolivuosijuhlat
Saatiin kutsu juhliin.

13.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

14 Yrityssuhteet

14.1 FutuBileet 11.10.
Hallitus on kutsuttu juhliin. Töihin tarvitaan päivävuoroon kymmenen ihmistä ja 
iltavuoroon 15 ihmistä. Aiheesta on laitettu sähköpostia aktiiveille.

14.2 Marathon
Marathonin järjestely on parhaillaan käynnissä. Excuja sovitaan. 

14.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
BearingPointiin on oltu yhteydessä vuosijuhliin liittyen ja Haalarigaalaa järjestelty.

15 Muut esille tulevat asiat

Puhutaan sakkojen nollaamisesta myöhempänä ajankohtana.

16 Seuraava kokous



Seuraava kokous pidetään keskiviikkona 25.9. vakiokokousaikana.

17 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 17.43.

Pöytäkirjantarkastajat:

__________________________ __________________________
Lotta Ahonen Jaakko Hynynen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

__________________________ __________________________
Otso Hannula Emmi Peltonen
Puheenjohtaja Sihteeri


